

Bestyrelsesmøde tirsdag d.23/10.2018 kl. 19.00
i Medborgerhuset, Østergade, Tønder

Tilstede: JK, Jens J, John J, CF, TK, HJ, KJ

Afbud: HT, UO

1. Godkendelse af referat:

Godkendt. (TK)

2. Meddelelser:

Formand:

Tk fortæller at Jens J og Tk vil deltage til Lansdelsmødet i Vingsted centeret d.19.nov.

Kassereren:

HJ fortæller at vi har modtaget 5900kr fra Tønderordningen. HJ vil søge midler ved Tønder kommune til restaurering af VPU's både.

VPU:

HJ siger at der er El-fiskeri d.17/11. Han har søgt tilladelse ved de pågældende lodsejere.

HJ vil deltage i et møde d.7/11 med Åbenrå Kommune/Tønder Kommune/Tinglev-Bajstrup. Der skal blandt andet snakkes om passagen ved Hestholm sø. Der bør ikke være en fysisk forbindelse mellem Grønå og Hestholm sø. Finn Sivebæk er blevet informeret om problemet.

HJ fortæller også at projektet ved Surbæk å vil foregå d.29/30-10. (Jens J og Jens K) vil deltage.

3. Info på hjemmesiden (Hvordan er det gået/tilbagemeldinger)

TK fortæller at han har snakket med webmaster og han kan se at opslagene på hjemmesiden og på Facebook henholdsvis har haft 102 og 81 klik. Dette syntes TK er rimelig godt.

Der har dog ikke været nogen tilbagemeldinger/reaktioner på opslagene.

Så der mangler stadig folk til VPU og hjælpere til Åben Å dagen.

4. Medlemsblad/lodsejerblad

Der er enighed i bestyrelsen om at dette er noget der skal arbejdes på i Vinter perioden.

5. Laksenetværk (Jens Jensen)

Jens J har været til møde i Lakse netværket. Han fortæller at der er blevet snakket om krogregler og at der skal opsamles data om det. På mødet var der også blevet diskuteret om fiskestop eller opfordring til fiskestop i sommers grundet det varme vejr. Nogen foreninger havde helt lukket for fiskeriet andre havde opfordret til fiskestop og enkelte havde intet gjort. Der blev snakket om det måske skulle være fælles organ der skulle bestemme hvornår og hvor længe der skulle være fiskestop.

Der blev på mødet også snakket om generelle regler og om hvordan de blev forvaltet i de enkelte foreninger.

6. EVT næste møde d.6/11

Der snakkes om der måske skulle reduceres i vores fiskevand. Der skal undersøges hvor der fiskes

og hvor der ikke kommer nogen.
Jens J siger at der vil komme nogle fluebindings aftener.

TK